
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 25-02-2019 

Tijd 19:30 - 21:55 

Locatie Ja-Woord 

Voorzitter D. Jimmink (plv. voorzitter) 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs 

M. Bultman, G. Laemers   

A. van den Beuken en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging Mw. N. Alofs komt later naar de vergadering. Ze 

wordt als  voorzitter vervangen door de heer D. 

Jimmink 

Mw J. Schreurs wordt vervangen door Mw. A. van 

Vlodrop. 

Aanwezige portefeuillehouders R. Martens en M. Janssen. De heer S. Backus 

heeft een bericht van verhindering gestuurd. 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieleden 

M. Wagemans, D. Voermans, I. Schors 

Ambtelijke ondersteuning C. Timmermans, P. Leunissen, N. Geraedts, Y. 

Houtakkers, H. Kanders. 

Verder aanwezig H. Bekkers en R. Verhoeven. 

Deelname derden geen 

Insprekers geen 

Publieke tribune  5  personen 

Pers R. Coumans, de Limburger 

Commissiegriffier J. Lommen 

1 Opening 

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet 

iedereen van harte welkom en maakt melding van de afwezigheid en de 

vervanging zoals hierboven aangegeven. 

2 

 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

De heer P. Houben (SV) maakt bezwaar tegen agendering van de agendapunten 

7b, 7c, en 7d, omdat die naar zijn mening niet thuishoren voor bespreking in 

de commissie. De heer R.  Verheul ,) houdt echter vast aan de door hem 

verzochte agendering, en de agenda wordt vastgesteld conform concept. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 21 januari 2019 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld, met als opmerking van de heer R. 

Verheul dat hij een uitgebreidere verslaglegging wenst, met vermelding van de 

diverse inbreng van de fracties.  

4 

 

Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5 Presentatie en thema's 

5.b 

 

Presentatie Cliëntervaringsonderzoek Jeugdhulp / Preventie 

Er wordt een presentatie gegeven die bij de stukken is gevoegd. Het eerste 



 

deel handelt over het cliëntervaringsonderzoek, het tweede deel over het 

koersdocument Preventie dat onlangs door het college is vastgesteld. 

Mw. C. Timmermans, beleidsmedewerker gemeente Leudal verzorgt de 

presentatie over het cliëntervaringsonderzoek.  Dit onderzoek dat jaarlijks 

verplicht wordt gehouden kent een lage response. Hierdoor is de toegevoegde 

waarde gering. Het is echter een wettelijke verplichting. Landelijk zijn er wel 

ontwikkelingen om (Rapport van de VNG van meten naar verbeteren), om een 

andere wijze van evalueren te gaan doen. De Rekenkamer(commissie)s van 

Weert, Nederweert en Leudal zijn op dit moment ook met een onderzoek 

bezig. De heer Houben doet de suggestie om bij elke casus de tevredenheid te 

meten en deze gegevens middels bijvoorbeeld het Statistiekprogramma SPSS te 

verwerken. Mw.  Timmermans meldt dat het CJG dit ook doet.   

Ook zullen alternatieven worden besproken in het ouderpanel. 

Het tweede deel van de presentatie wordt verzorgd door Mw. P. Leunissen, 

beleidsmedewerker gemeente Leudal. Deze presentatie handelt over het 

onlangs door de colleges van Weert, Nederweert en Leudal vastgestelde 

koersdocument Preventie. Voor dit rapport is een inventarisatie gemaakt van 

alle preventieve maatregelen en andere vormen van preventie die worden 

uitgevoerd. Het is een groot scala van activiteiten (bijlage 1 van het 

koersdocument) die niet alleen in Midden-Limburg West, maar ook in Oost en 

zelfs breder worden ingezet. Goede voorbeelden van elders worden ook 

uitgevoerd, of als Pilot uitgevoerd. Het is een leerproces voor iedereen. Doel is 

om door in te zetten op preventie om hogere kosten en problemen te 

voorkomen.  

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Samen Zorgen Huis 

De commissie geeft in meerderheid de gemeenteraad in overweging om het 

raadsvoorstel in de raadsvergadering van 12 maart 2019  te bespreken. 

De commissie voelt wel de druk dat nee zeggen tegen dit voorstel eigenlijk 

geen optie is, en betreurt dat er niet vooraf duidelijkere afspraken zijn 

gemaakt. Er zijn nog tal van vragen ten aanzien van de haalbaarheid van de 

exploitatie. Ook een duidelijk overzicht van alle cijfers wordt gevraagd. 

Het college antwoordt dat deze onduidelijkheden er zijn, maar er zijn wel 

grenzen gesteld bij dit voorstel. Zo is de maximale som waarvoor de gemeente 

garant staat €850.000,00, met daar tegenover een hypothecaire zekerheid dat 

het pand bij verkoop een waarde van € 1.500.000,00 moet opbrengen. Deze 

taxatie zal door een onafhankelijke taxateur vooraf moeten  worden gedaan, 

waarbij rekening gehouden wordt met de courantheid van het gebouw bij 

verkoop. Een accountant zal ook een oordeel geven over de verwachtingen ten 

aanzien van de exploitatie.  

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a 

 

Stand van Zaken Rubicon 

De heer Verheul spreekt zijn zorgen uit over de gang van zorgen bij Rubicon, 

maar wordt door de commissie gerustgesteld vanwege het feit dat de fusie met 

de Conriq Groep een goede zaak is. Deze groep is een sterke grote organisatie 

die goed geleid wordt, en waarmee de toekomst voor Rubicon is verzekerd. 

7.b 

 

Brief Rekenkameronderzoek Jeugdhulp 

De heer Verheul roept de medecommissieleden op om inbreng te hebben bij de 

door de Rekenkamer te organiseren sessie bij het onderzoek naar Jeugdhulp. 

De commissie neemt deze oproep voor kennisgeving aan.  

7.c 

 

Brief VNG over hulpmiddelen Wmo 

De heer Verheul vindt dat er soms onduidelijkheid is bij de uitvoering van de 

aanvraag van hulpmiddelen. Betreft het een aanvraag die door een organisatie 

/ tehuis gedaan moet worden of door een persoon. De commissie vindt dit  



 

geen zaak voor de commissie, maar dit behoort bij de uitvoering door het 

college. Het punt van zorg van de heer Verheul is wel overgekomen. Bij 

incidentele gevallen kunnen schriftelijk of mondeling vragen gesteld worden. 
7.d 

 

E-mail Alliantie kinderarmoede 

De heer Verheul vraagt naar de mogelijkheden voor de gemeente Leudal om bij 

de alliantie kinderarmoede aan te sluiten. De overige commissieleden twijfelen 

aan de meerwaarde hiervan. Er wordt al veel gedaan op dit gebied. In de 

volgende commissievergadering wordt het thema minimabeleid behandeld, en 

kinderarmoede is daarbij een van de speerpunten. Dan zal dit onderwerp ook 

weer aan de orde komen, ook voorzien van aantallen. 
8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Vergaderwijze commissie Sociaal 

De commissie heeft dit keer vergadert in het Ja-woord bij wijze van proef. 

De ruimte is weliswaar geschikt, de discussies verlopen goed, op een informele 

sfeer, en iedereen kan zijn/haar mening geven. De ruimte is wel krap, en als er 

meer mensen komen niet geschikt. Het maximum was met deze vergadering 

die in totaal door 31  personen werd bijgewoond bereikt. Ook de temperatuur 

is erg hoog. Oplaad aansluitmogelijkheden voor mobiele apparatuur worden 

gemist, en het gebruik van verlengkabels maakt het geheel rommelig.  

De heer Martens oppert de mogelijkheid om te vergaderen in de “ontmoeting”, 

de ruimte die normaal als kantine wordt gebruikt. De griffier merkt op dat dit 

op beveiligingsproblemen zal stuiten, het is immers een openbare vergadering, 

maar hij zal dit intern navragen. De komende vergadering zal vanwege de 

verwachte drukte plaats vinden in de raadzaal, zoals gebruikelijk. 
8.b 

 

ingekomen mededelingen van wethouder M. Janssen 

De heer Janssen wil “kleine” mededelingen telkens schriftelijk aan de 

commissie doen middels een kort overzicht. Commissieleden kunnen naar 

aanleiding daarvan toelichtende vragen stellen.  

Naar aanleiding van het eerste overzicht  wordt gevraagd: 

 naar de toename van het gebruik van de voedselbank. Dit is enorm 

toegenomen. Dit heeft echter niet te maken met een toename van de 

armoede, maar wel van de grotere mogelijkheden om hiervan gebruik 

te manken, en van de bekendheid met de voedselbank.  

 De tarieven voor hulp in de huishouding zijn vastgesteld. Ze zijn te 

vinden op www.sociaaldomeinmlw.nl  

 De mysteryshoppers bij de kantines voor de verkoop van alcoholische 

drank hebben weer onderzoek gedaan, de cijfers zullen binnenkort 

bekend zijn.  

 Er wordt gevraagd naar het aantal statushouder in de gemeente. 

Gevraagd wordt om dit soort vragen schriftelijk te stellen. 
9 Stand van zaken diverse projecten 

9.a 

 

Stand van zaken Samen Zorgenhuis 

Zie ook agendapunt 6a  raadsvoorstel inzake Samen Zorgen Huis 

http://www.sociaaldomeinmlw.nl/


 

9.b 

 

Stand van zaken ’t Maasveld 

Er is nog geen gesprek geweest over de wielerbaan tussen de gemeente en de 

Gedeputeerde, maar er ligt een dringend verzoek bij de Provincie om dit vóór 

de verkiezingen te hebben, zowel met de initiatiefnemers, ambtenaren als met 

de Gedeputeerde. De portefeuillehouder de heer Martens zal hier ook op 

aandringen. 

9.c 

 

Stand van zaken Minimabeleid 

Dit agendapunt zal in de vergadering van 1 april 2018 worden geagendeerd als 

thema. 

9.d Stand van zaken gemeenschapsvoorziening Neeritter 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 

9.e 

 

Stand van zaken Nassaurie 

Er is een reactie van portefeuillehouder gekomen over dit onderwerp. De fractie 

D66 heeft nog enkele vragen die schriftelijk zullen worden ingediend. 

10 

 

Lange termijnkalender en openstaande actiepunten 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender en er zijn geen 

openstaande actiepunten. 

11 

 

Mededelingen en Rondvraag 

Er zijn geen verdere mededelingen en er is niets voor de rondvraag 

12 Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 21:55 uur. De volgende vergadering is gepland op  1 april 2019. 

 


